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Styrelsemöte för Torshälla Segel Sällskap 

Datum: torsdagen den 20/5-2024 

Klockan: 18.00–20.30 

Plats: Mälbybasen  
 
Närvarande:  
Lotta Maxe, Ann-Christin Abrahamsson, Christian 
Ahlström, Gunilla Lenander, Mats Eriksson, Leif 
Karlsson,Johan Thuresson och Åsa Wassberg 
 

 
 

1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3. Val av en protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Åsa Wassberg. 

4. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes . 

5. Beslutslogg 

Vi gick igenom vad vi beslutat på förra mötet.   

            -     Styrelsen beslutar att köpa platsen som är ledig i Båthallen . 

            -     Åsa  Wassberg jobbar vidare med Lövskärsskylten. 

            -     Lämna förslag på att höja subliftavgiften för båtar som inte är  

                  registrerade i klubben. Beslutas på årsmötet 2025. 
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6. Rapporter 

Lövskär: (Mats Eriksson) 

Det var ej många medlemmar på städdagen men det mesta hanns med. 

Provade att vända plank på förbindelsebryggan. Vi får ge ett yttrande om vi ska 

fortsätta. Y-bommar är beställda. Ann-Christine upplever att räddningsstegarna 

sitter för lågt. Svårt att ta sig upp. Lövskärsgruppen får undersöka detta.  

Brandsläckarna är ej utställda i skåpen. De står vintertid under toaletterna. 

Först till Lövskär får ställa ut dem! 

Segling( Åsa Wassberg info) 

Gruppen har haft ett möte och spikat start datum för onsdagsseglingar till 29/5   

och planerat Hennings minne och Gretas pokal samt Kräftracet. 

      Blackouten körs igång den 8 juni. Lotta lägger ut i segling Eskilstuna. Starttid  

      har varit 14.00 men vi ändrar till 11.00. 

      Sublift: (Johan Thuresson) 

      Sjösättning i full igång nu. Det har varit lite seg start med högt vattenflöde och 

      dåligt väder. Sjösättningsperioden behöver inte förlängas.  

      Det har varit lite strul med subliften bl.a punktering och slangbrott. Johan  

      skaffar  offert från Hydroscan för byte av samtliga slangar.  

      Subliftgruppen  önskar en generell översyn  i den framtida underhållsplanen .  

     Johan ber om en offert även för detta. 

      Miljö: (Ann-Christin Abrahamsson) .  

      På frågan gällande bottenmätning har det varit en mätning i vår. Tommy  

      Bernergård har gått kurs. Det kommer att bli en ytterligare i höst. Endast  

      klubbar som är medlemmar i SBU kan mätas med den lånade mätapparaten. 
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7.  Ärenden som ska hanteras      

         Värdegrund 

         Funktionärer har utsatts för otrevligheter från klubbmedlemmar. På grund av  

         det bestämde vi oss för att vi ska ta fram en värdegrund. Den ska vara kort 

         och enkel att ta till sig . En idé kom fram att värdegrunden ska stå på 

         funktionärsvästarna (se nedan). 

         Miljö 

        - ”Rutin nya båtar på TSS slip” är efter uppföljning av vissa oklarheter nu   

           godkänd av styrelsen. 

        - Avfallshanteringen Lövskär. Vi har informerat medlemmarna på årsmötet  

          och skyltarna är klara för att sättas upp på flera ställen på Lövskär. 

 

         Sjösättning av träbåtar som måste tätas i vatten. 

          Bakgrunden är sjösättning av träbåtar som måste ligga i marvatten för att  

          tätas . Detta har skett vid slipfickan för subliften. Andra båtar kan då inte  

          sjösättas. Tidigare har dessa träbåtar som i klubben är få till antalet fått  

          sjösätta sist på söndagar och fått ligga kvar till tidig onsdag morgon. Övriga  

          veckodagar får inte rampen blockeras. 

          Styrelsen beslutade att vi följer tidigare regler men båten måste vara 

          avlägsnad senast tisdag kväll. Man ska också ha meddelat Subliftgruppen i  

          god tid att sjösättning ska ske. 

 

         - Sjö och torrsättning av samtliga båtar kommer att bokas i SBU bas.   

 E
M

, G
LL

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





          Christian Ahlström ordnar detta. Vi testar och när vi ser att  

          bokningen via bas fungerar får vi sprida informationen till medlemmarna via  

          hemsidan, facebook och anslag på slipen. Förhoppningsvis sker detta redan  

          till höstens upptagningar. 

         -Listan på medlemmarnas båtplatser på land som finns i glasskåpet  

          vid subliftgaraget är inaktuell och ska tas bort av båtansvarig. Alla båtar 

          kommer att ha QR koder vid sina uppläggningsplatser där man kan se  

          aktuella ägarnamn och telefonnummer.  

          Kartan med platsnummer ska justeras och vara kvar. 

         -Nya subliftförare är under utbildning. 

  

           Handbok för medlemmar 

           Arbetet fortskrider med digitala handboken.  

   

Lövskärsskylt .  

Lövskärsgruppen har lämnat in kompletterande uppgifter och skyltarna är 

under tryckning. 

                       

            Webb och dokumenthantering 

            Lotta kontaktar Magnus Norén angående webb och dokumenthantering. 

           Styrelsen och utvalda funktionärer ska gå utbildning i höst.  

  

            Familjedag 10 augusti. 

            Louise Nilsberth  jobbar med detta. 
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            Funktionärsvästar 

            Vår kommunikatör Åsa Wassberg beställer västar till funktionärerna i olika  

             storlekar som ska användas på Lövskär och Slipen. Johan Thuresson vill ha 

             olika färger för Subliftgruppen och Slipgruppen vilket mötet ansåg   

             lämpligt. 

             Västarna ska ha dragkedja! 

 

             8. Ekonomi 

             Ekonomiuppföljning.  

             Enligt kassören är ekonomin god .  

             Obetalda fakturor.  

             29.900:- har vi nu i obetalda fakturor från medlemmarna. 

           

 

           9.Nya och utträdande medlemmar 

            Nya medlemmar :              Anders Berglund       senior 
                                                          Stella Rytterstedt      familj  Mats Persson 
                                                          Olivia Rytterstedt      familj  Mats Persson  
 
            Utträdande medlemmar: Inga 
 

 

10.  Övriga frågor 

            -Miljögruppen har sammanställt en infoskylt(laminerad) som har satts upp  

             på de mest slitna båtpresenningarna där ägarna måste byta ut sina  

             presenningar och/eller avlägsna alla gamla slitna som ligger under.  

             Enbart tyngre presenningar bör användas!  
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 11. Beslut som ska/har antagits 

    - Sjösättning av träbåtar som behöver ligga på rampen för att bli täta sker sist 

      på söndagen. Båtarna skall vara borta från rampen senast tisdag kväll.  

      Bokning av tid sker enligt gällande rutiner, med tillägg att även en subliftförare  

      måste kontaktas för att informationen ska kunna spridas till alla förare. 

    - Boka torr och sjösättning i SBU bas.  

 

12. Tid för nytt möte och fikaansvarig  

 Nästa styrelsemöte måndag den 26 juni kl 19.00  hos ordförande Lotta Maxe. 

 Fikaansvarig  Lotta Maxe. 

      

 13. Mötets avslutande : Ordförande avslutade mötet 

 
 

 

 

Protokollet signerat elektroniskt 
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Styrelsemöte för Torshälla Segel Sällskap 


Datum: torsdagen den 20/5-2024 


Klockan: 18.00–20.30 


Plats: Mälbybasen  
 
Närvarande:  
Lotta Maxe, Ann-Christin Abrahamsson, Christian 
Ahlström, Gunilla Lenander, Mats Eriksson, Leif 
Karlsson,Johan Thuresson och Åsa Wassberg 
 


 
 


1. Mötets öppnande 


Ordförande förklarade mötet öppnat. 


2. Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


3. Val av en protokolljusterare 


Till protokolljusterare valdes Åsa Wassberg. 


4. Godkännande av föregående protokoll 


Föregående protokoll godkändes . 


5. Beslutslogg 


Vi gick igenom vad vi beslutat på förra mötet.   


            -     Styrelsen beslutar att köpa platsen som är ledig i Båthallen . 


            -     Åsa  Wassberg jobbar vidare med Lövskärsskylten. 


            -     Lämna förslag på att höja subliftavgiften för båtar som inte är  


                  registrerade i klubben. Beslutas på årsmötet 2025. 


 







     


6. Rapporter 


Lövskär: (Mats Eriksson) 


Det var ej många medlemmar på städdagen men det mesta hanns med. 


Provade att vända plank på förbindelsebryggan. Vi får ge ett yttrande om vi ska 


fortsätta. Y-bommar är beställda. Ann-Christine upplever att räddningsstegarna 


sitter för lågt. Svårt att ta sig upp. Lövskärsgruppen får undersöka detta.  


Brandsläckarna är ej utställda i skåpen. De står vintertid under toaletterna. 


Först till Lövskär får ställa ut dem! 


Segling( Åsa Wassberg info) 


Gruppen har haft ett möte och spikat start datum för onsdagsseglingar till 29/5   


och planerat Hennings minne och Gretas pokal samt Kräftracet. 


      Blackouten körs igång den 8 juni. Lotta lägger ut i segling Eskilstuna. Starttid  


      har varit 14.00 men vi ändrar till 11.00. 


      Sublift: (Johan Thuresson) 


      Sjösättning i full igång nu. Det har varit lite seg start med högt vattenflöde och 


      dåligt väder. Sjösättningsperioden behöver inte förlängas.  


      Det har varit lite strul med subliften bl.a punktering och slangbrott. Johan  


      skaffar  offert från Hydroscan för byte av samtliga slangar.  


      Subliftgruppen  önskar en generell översyn  i den framtida underhållsplanen .  


     Johan ber om en offert även för detta. 


      Miljö: (Ann-Christin Abrahamsson) .  


      På frågan gällande bottenmätning har det varit en mätning i vår. Tommy  


      Bernergård har gått kurs. Det kommer att bli en ytterligare i höst. Endast  


      klubbar som är medlemmar i SBU kan mätas med den lånade mätapparaten. 







       


        


7.  Ärenden som ska hanteras      


         Värdegrund 


         Funktionärer har utsatts för otrevligheter från klubbmedlemmar. På grund av  


         det bestämde vi oss för att vi ska ta fram en värdegrund. Den ska vara kort 


         och enkel att ta till sig . En idé kom fram att värdegrunden ska stå på 


         funktionärsvästarna (se nedan). 


         Miljö 


        - ”Rutin nya båtar på TSS slip” är efter uppföljning av vissa oklarheter nu   


           godkänd av styrelsen. 


        - Avfallshanteringen Lövskär. Vi har informerat medlemmarna på årsmötet  


          och skyltarna är klara för att sättas upp på flera ställen på Lövskär. 


 


         Sjösättning av träbåtar som måste tätas i vatten. 


          Bakgrunden är sjösättning av träbåtar som måste ligga i marvatten för att  


          tätas . Detta har skett vid slipfickan för subliften. Andra båtar kan då inte  


          sjösättas. Tidigare har dessa träbåtar som i klubben är få till antalet fått  


          sjösätta sist på söndagar och fått ligga kvar till tidig onsdag morgon. Övriga  


          veckodagar får inte rampen blockeras. 


          Styrelsen beslutade att vi följer tidigare regler men båten måste vara 


          avlägsnad senast tisdag kväll. Man ska också ha meddelat Subliftgruppen i  


          god tid att sjösättning ska ske. 


 


         - Sjö och torrsättning av samtliga båtar kommer att bokas i SBU bas.   







          Christian Ahlström ordnar detta. Vi testar och när vi ser att  


          bokningen via bas fungerar får vi sprida informationen till medlemmarna via  


          hemsidan, facebook och anslag på slipen. Förhoppningsvis sker detta redan  


          till höstens upptagningar. 


         -Listan på medlemmarnas båtplatser på land som finns i glasskåpet  


          vid subliftgaraget är inaktuell och ska tas bort av båtansvarig. Alla båtar 


          kommer att ha QR koder vid sina uppläggningsplatser där man kan se  


          aktuella ägarnamn och telefonnummer.  


          Kartan med platsnummer ska justeras och vara kvar. 


         -Nya subliftförare är under utbildning. 


  


           Handbok för medlemmar 


           Arbetet fortskrider med digitala handboken.  


   


Lövskärsskylt .  


Lövskärsgruppen har lämnat in kompletterande uppgifter och skyltarna är 


under tryckning. 


                       


            Webb och dokumenthantering 


            Lotta kontaktar Magnus Norén angående webb och dokumenthantering. 


           Styrelsen och utvalda funktionärer ska gå utbildning i höst.  


  


            Familjedag 10 augusti. 


            Louise Nilsberth  jobbar med detta. 


 







            Funktionärsvästar 


            Vår kommunikatör Åsa Wassberg beställer västar till funktionärerna i olika  


             storlekar som ska användas på Lövskär och Slipen. Johan Thuresson vill ha 


             olika färger för Subliftgruppen och Slipgruppen vilket mötet ansåg   


             lämpligt. 


             Västarna ska ha dragkedja! 


 


             8. Ekonomi 


             Ekonomiuppföljning.  


             Enligt kassören är ekonomin god .  


             Obetalda fakturor.  


             29.900:- har vi nu i obetalda fakturor från medlemmarna. 


           


 


           9.Nya och utträdande medlemmar 


            Nya medlemmar :              Anders Berglund       senior 
                                                          Stella Rytterstedt      familj  Mats Persson 
                                                          Olivia Rytterstedt      familj  Mats Persson  
 
            Utträdande medlemmar: Inga 
 


 


10.  Övriga frågor 


            -Miljögruppen har sammanställt en infoskylt(laminerad) som har satts upp  


             på de mest slitna båtpresenningarna där ägarna måste byta ut sina  


             presenningar och/eller avlägsna alla gamla slitna som ligger under.  


             Enbart tyngre presenningar bör användas!  







             


    


 11. Beslut som ska/har antagits 


    - Sjösättning av träbåtar som behöver ligga på rampen för att bli täta sker sist 


      på söndagen. Båtarna skall vara borta från rampen senast tisdag kväll.  


      Bokning av tid sker enligt gällande rutiner, med tillägg att även en subliftförare  


      måste kontaktas för att informationen ska kunna spridas till alla förare. 


    - Boka torr och sjösättning i SBU bas.  


 


12. Tid för nytt möte och fikaansvarig  


 Nästa styrelsemöte måndag den 26 juni kl 19.00  hos ordförande Lotta Maxe. 


 Fikaansvarig  Lotta Maxe. 


      


 13. Mötets avslutande : Ordförande avslutade mötet 


 
 


 


 


Protokollet signerat elektroniskt 
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